
REPUBLIKA HRI/ATSKA
SREDNJA SKOLA ,,JURE TGSTELAN ,,OMii
Trg kralja Tomishva 2
021/861 I 17
Kt-Ali+: 00744/2442/3
URBROJ: 2l8I-35447-24-5
Onil, 28. veljaie 2024.

IZVAOAK IZZAPI SNIKA

s dvadesetprve (21.) siednice Skolskog odbora odrlane 28. veljaee 2024.
u 17:30 sati u Srednjoj Skoli Jure l(aItelan" omiS

Sjednica je zapodela u 17:30 sati u Skolsko.j fitaonici
Preds.iedavatelj: Mihaela Tafra

prisutni Elanovi:
- iz reda nastavnika istruinih suradnika: Mihaela Tafra, Anita Tokii
- predstavnik radnika Skole: /
- iz reda Vijeia roditelja: Marina Mimica sovul.i

- iz reda osnivada: Andela Vladanovii, lvana Lelas

Odsutni danovi: Josip Antid
Ostali prisutni: ravnateljica Tereza Srdelii i tajnica ikole Antonela Mimica koja vodi zapisnik i

Voditeljica raaunovodstva lvana Beovii Kovaiid.

Predsjedavateljica gda Mihaela Tafra pozdravilaie sve prisutne alanove.

Nakon uwrt enog kvoruma za donolenje pravovaljanih odluka predloien je dnevni
red.

Dnevnl ted:

1. Verifikacija zapisnika sa 20. sjednice Skolskog odbora odriane LL.OL.ZO}4.

2. Prethodna suglasnost na Prijedlog Statuta Srednje Skola "Jure Kaitelan" OmiS

3. Godisnji financijski izvjeitaj za 2023.

4. Fin. Plan za 2024. s projekcijama 2025. i2025. God.

5. Razno

Jednoglasnom odlukom svih prisutnih donesena ie:

ODI-UKA
Usvaia se predloieni dnevni red.

Ad 1)
Verifikacija zapisnika sa 20. sjednice 5kolskog odbora odriane 11.01.2024. Zapisnik su svi

dobili u radnom materijalu.
Predsjedavajuia je zahtjev stavila na glasovanje, te je Skolski odbor.lednoglasno donio

ODTUXU
usvaia se zapisnik sa 20. slednice Skolskog odbora
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Prijedlog izmjene je stavljen na glasovanje, jednoglasno je donesena:

ODLUKA

Usvaja se prijedlog za izmjenu Elanka 51. Prijedloga statuta srednje ikole,,Jure Kaitelan"

Nitko od prisutnih nije imao dodatnih pitanja. Predsjedavateljica je Prijedlog stavila na glasanje,
jednoglasno je donesena:

ODI.UKA
DaJe se prethodna suglasnost na Prijedlog Statuta Srednje Ikole Jure Xa5telan" OmiS

Ad 3)

Predsjedavajuda je prijedlog stavila na glasovanje, te je 5kolski odbor lednoglasno donio:

ODTUKU
Usvaia se Godisnji financijski izvjeitaj za 2023. godinu

Ad 4l
Predsjedavaju6a je prijedlog stavila na glasovanje, te je skolski odbor jednoglasno donio:

ODTUKU
Usvaja se Financijski plan za 2024. godinu s projekciiama za 2025. i 2025. godinu

Ad sl
ODTUKA

Usvaia se lzvielce sa lzvanuaioniE*e nastave Karneval u veneciji

Nakon kratke diskusije sjednica Skolskog odbora zakljutena je u 17:55 sati.

5jednica je snimana tonski.

Zapis car:

An

Predsjednica Skolskog odbora:
Mihaela Tafra, prof. 
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. Oglasna ploEa Skole,

. Pismohrana-ovdje
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